

Bridget Ugwe

Cheffe d'édition, Africanews

Version française

BIOGRAPHIE

Bridget Ugwe est cheffe d'édition pour Africanews, où elle dirige une équipe de journalistes africains et de correspondants à travers le continent. Elle a animé une rubrique Culture axée sur la diaspora et a interviewé des personnalités telles qu'Emmanuel Macron et Paul Kagame. Elle est également modératrice de conférences internationales et coach en prise de parole en public. Bridget fait partie des Young Leaders de la French African Foundation.

Bridget Ugwe

Editor, Africanews

English version

BIOGRAPHY

Bridget Ugwe is an editor at Africanews, where she leads a team of African journalists and correspondents across the continent. She has hosted a culture segment focused on the diaspora and has interviewed leaders such as Emmanuel Macron and Paul Kagame. She is also a moderator at international conferences and a public speaking coach. Bridget is one of the Young Leaders of the French African Foundation.